
Vad hände 
på årets 

första KF?
URVAL FRÅN DEN22 JANUARI

(Kommunfullmäktige)



Om möjligheten 
att bygga ut

 äldreboenden.

Socialnämndens 
ordförande 

Birgitta Lindgren (L) 
svarade direkt.

Interpellation:



Om redovisning
av socialnämndens 

underskott.

Socialnämndens 
ordförande 

Birgitta Lindgren (L) 
svarade direkt.

Interpellation:



Ny taxa för tillsyn 
och prövning av 

åtgärder mot 
förorening från 
fartyg antogs 
utan debatt.

Beslut:



Tilläggsanslag till
utbildningsnämndens 

budget 2024 på
15,0 miljoner kronor 
antogs efter debatt.

Höjningen ska fi nansiera höjd 
skolpeng för förskoleklass 

samt årskurs 1-6.

Reservation: C och SD

Beslut:



Rivning av byggnaden
Prästkragens förskola 

inom fastigheten 
Sjukhuset 4 godkändes 

efter debatt.

Reservation: 
C, MP och S

Beslut:



Ärendena
”Riktlinjer för 

exploateringsavtal”
och 

”Utredning 
fullstor idrottshall”

samt samtliga 
motionssvar.

Bordlades:



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 19 februari. 
Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges 

ordförande 


